
با مساعدت نیکزاد و نمایندگان
تحول در انتظار ورزش استان

مجمع نمایندگان استان در دفتر علی نیکزاد نائب رئیس مجلس با حضور
وزیر ورزش و جوانان و استاندار اردبیل برگزار شد.

ورزش اردبیل در سال های اخیر چندان مورد عنایت مسئولین استان و
کشور قرار نگرفته است. مشکلات آن یکی دو تا نیست. به علت گستردگی
فعالیت و تحت پوشش قرار دادن بخش وسیعی از جامعه، انتظار از
مسئولین ورزش بالا می باشد و متأسفانه به دلایل مختلف، استان
اردبیل و ورزش آن جوابگوی نیازها و مطالبات جوانان نبوده و ریشه
همه این نابسامانی ها در بی توجهی ها و اولویت قائل نشدن به رفع

مشکلات ورزش می باشد.

در چهار سال گذشته ورزش اردبیل در برخی از بخش ها بدترین دوران
خود را پشت سر گذاشت و متأسفانه علیرغم درخواست ها، فریادها و
التماس ها اهمیتی به موضوع داده نشد. مدیران وقت ورزش و جوانان
نیز قربانی این بی توجهی ها شدند چرا که دوندگی های آنها نیز چون

تیر انداختن در تاریکی بود.

بی توجهی  به پروژه های در دست اقدام از قبیل ورزشگاه علی دائی،
سالن دوومیدانی، سالن وزنه برداری و … نمونه هایی مشخص هستند که
می توانند ترازویی برای میزان کارکرد ورزشی مسئولان و نمایندگان

استان در چهار سال گذشته باشند.

برگزاری مجمع نمایندگان استان با وزیر ورزش و جوانان و اتخاذ
تصمیمات مناسب برای کاستن  از شدت محرومیت ها و نیازهای استان
نوید روزهای خوب و امیدوار کننده ای را برای ورزش و ورزشی های

استان می دهد.

این جلسه و تصمیمات اتخاذ شده در آن بر اساس گزارش خبرگزاری خانه
ملت یک نکته بسیار مثبت دارد. در خبر منتشر شده آمده است: “علی
نیکزاد نائب رئیس مجلس شورای اسلامی مهلتی را برای ورزش و جوانان
تعیین کرد تا مشکلات حوزه ورزش استان را رفع کرده و اعتبارات لازم

را به این بخش اختصاص دهد”.

بر اساس صورتجلسه تنظیمی و تأکید بر توجه به ورزشگاه علی دائی،
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سالن دوومیدانی، تأمین اعتبارات مورد نیاز هیئت ها و بحث اختصاص
بودجه ای به میزان یک میلیارد و 200 میلیون تومان برای پرداخت
بدهی های مانده از میزبانی رقابت های جهانی والیبال تا مهر ماه

از مهم ترین و قابل توجه ترین مسائل مطرح در این جلسه است.

بدهی های مسابقات والیبال مدت ها به مشکل لاینحل اداره کل ورزش و
جوانان تبدیل شده بود. مراجعه مکرر طلبکاران به اداره کل، صحنه
های ناخوشایندی را خلق می کرد. کسانی که قول تأمین هزینه ها را
داده بودند در اندک زمانی وعده خود را فراموش کردند و یقه مدیران
ورزش و جوانان را به طلبکاران دادند . برای پایان دادن به این
قضیه کسی از مسئولین در ماه های گذشته تمام قد وارد نشد اما این

بار نیکزاد کاری کرد کارستان.

حالا مدیر و مسئولان ورزش استان بهانه ای برای توجیه کم کاری ها
نخواهند داشت. مدت ها بدهی به اشخاص و عواقب ناشی از آن به عنوان
سرپوشی برای کم کاری ها و نتایج ضعیف تیم ها و رشته های ورزشی
محسوب می شد ولی با صورتجلسه ای که گویا به امضای علی نیکزاد،
سلطانی فر وزیر ورزش و جوانان، بهنامجو استاندار، صدیف بدری
نماینده مردم اردبیل، نیر، نمین و سرعین و ولی اسماعیلی نماینده
مردم گرمی رسیده است دیگر جایی برای بهانه قرار دادن بدهی ها
نخواهد بود. مسلما در ماه های پیش رو عیار مدیران ورزش و بخصوص
مدیر کل ورزش و جوانان استان در برخورد با مسائل و ایجاد تحول در

ورزش بیشتر روشن و مشخص خواهد شد.

عدم حضور مدیر کل ورزش و جوانان در این جلسه می تواند جای سؤال
داشته باشد. امیدواریم مدیر کل با تصمیمات و اقدام مقتضی برای

تثبیت موقعیت در بین مسئولان، قدم های خوبی در آینده بردارد.

 

 


